
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum: 8 juni 2018          18F09 
 
 
 
Aan de voorzitter van het college 

 
Onderwerp: plastic folie 
 
De fractie verzoekt de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden.  

 
Vragen:  
 

1) Klopt mijn informatie dat er momenteel geen plastic folie meer wordt gerecycled? 
Hoorde dit van de medewerkers van de Vuilstort toen ik een hoeveelheid plastic folie 
inleverde. Mij werd verzocht het niet bij het plastic te doen maar bij het restafval.  

2) Ook het plastic wat door de burgers wordt ingezameld zou niet gerecycled kunnen 
worden omdat het te duur is het hardere plastic van de folie te scheiden? 

3) Indien bovenstaande klopt? Vragen wij ons af waarom er nog steeds oranje plastic 
containers worden opgehaald. Lijkt ons dat dit vrij nutteloos is, foute verwachtingen 
bij de inwoners wekt en extra geld kost. 

 
 

Met vriendelijke groet, 
Elbert Vissers 
Raadslid  
VVD fractie Zwijndrecht 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


